

Donation account

Dear guests, we will be very happy about your financial support.

With your support, you help ensure that projects in Bangang remain sustainable and that children find their way to a self-determined future.

our donation account:

Donation account:

Account holder: WADA Kamerunischer Förderverein e.V.

Account institute: City. Savings Bank in Schwelm

Account number: 40881

Sort code: 454 515 55

IBAN: DE72 4545 1555 0000 0408 81

SWIFT BIC: WELADED1SLM

Do you need a donation receipt for your donation?

We will be happy to send you a confirmation once your donation has been credited to our donation accounts.

For donations up to and including 100 euros, the booking confirmation from the bank (copy of the bank statement) is sufficient. For donations over 100 euros, we will automatically send you a donation receipt for your tax return.

According to a letter from the Schwelm tax office dated April 13, 2010, the non-profit status of the association is recognized within the meaning of §§ 51ff AO.

Spendekonto

Liebe Gäste, wir werden uns auf Euere finanzielle Unterstützung sehr freuen.

Mit Ihrer Unterstützung tragen Sie dazu bei, dass Projekte in Bagang nachhaltig bleiben und Kinder ihren Weg auf eine selbstbestimmte Zukunft finden.

unser Spendenkonto:

Spendenkonto:

Kontoinhaber: WADA Kamerunischer Förderverein e.V.

Kontoinstitut: Städt. Sparkasse zu Schwelm

Kontonummer: 40881

Bankleitzahl: 454 515 55

IBAN: DE72 4545 1555 0000 0408 81

SWIFT- BIC: WELADED1SLM

Sie benötigen für Ihre Spende eine Zuwendungsbestätigung?

Gerne senden wir Ihnen eine entsprechende Bestätigung zu, wenn Ihre Spende auf unserer Spendenkonten eingegangen ist.

Für Zuwendungen bis einschließlich 100 Euro genügt die Buchungsbestätigung des Kreditinstitutes (Kopie vom Kontoauszug). Bei Spenden über 100 Euro senden wir Ihnen automatisch eine Spendenbescheinigung für Ihre Steuererklärung zu.

Die Gemeinnützigkeit des Vereins ist laut Schreiben des Finanzamts Schwelm vom 13.04.2010 im Sinne der §§ 51ff AO anerkannt.